



2020年1月30日，沃尔顿小学在学校体育馆举办了鼠年迎新活动。学校约300名学生、教职员工和学生家长共聚一堂，庆祝鼠年新春。喜庆的锣鼓声引出了开场舞狮。生气勃勃的红狮踩着鼓点欢腾舞动，紧紧吸引住了在场观众，同学们纷纷与狮互动。紧跟着，沃尔顿小学双语项目K-5年级的同学们表演了六个中文歌舞节目：“小苹果”、“恭喜恭喜”、“学猫叫”、“新年Yeah”、“十二生肖歌”和“快乐数不清”。同学们载歌载舞，全情投入，精彩的表演赢得了现场观众的阵阵掌声。当天庆祝活动中，许多学生身着中国传统新年服饰---旗袍和大褂，鲜亮的红色、黄色和蓝色服饰点燃了体育馆内的欢乐气氛。



On January 30 of 2020, Walton Elementary School organized a celebration of Chinese New Year – the Year of Rat. More than 300 students, parents and teachers gathered together in the school gymnasium to welcome the Chinese New Year. The school prepared a group of performances for the celebration. The first one was the lion dance which started the program and it caught the eyes of all the students and audiences. Many students were very excited watching the lion dance and presented the thanks-envelops to the lion. Following the lion dance, the students from kindergarten to grade 5 provided 6 performances of songs and dances – “Little Apple”, “Best Wishes”, “Learn how cat’s meow”, “New Year Eve”, “The 12 Zodiac Animals” and “Full of Happiness”. All the students and teachers worked very hard and their excellent performances won the big applause from all the audiences. On that day, many students also dressed up with the colorful Chinese New Year costumes which added the cheerful atmosphere to the Chinese New Year celebration.

All the students and teachers worked very hard and their excellent performances won the big applause from all the audiences. On that day, many students also dressed up with the colorful Chinese New Year costumes which added the cheerful atmosphere to the Chinese New Year celebration.